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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

24. januar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 174

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der er gået over to år fra de første 

rapporter om, at ketamin anvendes som narkotika, før Sundhedsstyrelsen og 

Lægemiddelstyrelsen tager stilling til om stoffet skal optages på listen over 

euforiserende stoffer. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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